

Sirküler No: 4589

Sirküler Tarihi: 30/12/2025

KONU: 2026 YILI PRİME ESAS KAZANÇ ALT VE ÜST SINIRI, SİGORTA PRİMİNE TABİ TUTULMAYACAK ÇOCUK ZAMMI, AİLE ZAMMI İLE İŞVEREN TARAFINDAN SİGORTALILAR İÇİN ÖDENEN ÖZEL SAĞLIK SİGORTA PRİM TUTARLARINDA DEĞİŞİKLİK.

1-) 01.01.2026 tarihinden geçerli olmak üzere sigorta primine esas kazancın alt ve üst sınırı aşağıdaki gibidir.

	01.01.2026- 31.12.2026	
	TL./Günlük Brüt	TL./Aylık Brüt
Alt Sınır (Taban)	1.101,00	33.030,00
Üst Sınır (Tavan)	9.909,00	297.270,000

2-) 2026 yılında sigorta primine tabi tutulmayacak çocuk zammı, aile zammı ve işverenler tarafından sigortalılar adına ödenen özel sağlık sigortası primleri ve bireysel emeklilik katkı payları tutarları aşağıda açıklanmıştır.

SİGORTA PRİMİNE TABİ TUTULMAYACAK	HESAP TARZI	01.01.2026 31.12.2026 (TL)
Çocuk Zammı (En fazla iki çocuk için verilebilir. Çocuk başına aylık)	(Brüt aylık asgari ücretin x %2=) (33.030,00 * %2)	660,60
Aile Zammı (Aylık)	(Brüt aylık asgari ücretin x %10=) (33.030,00 * %10)	3.303,00
İşverenler tarafından sigortalılar için özel sağlık sigortalılarına ve bireysel emeklilik sistemine ödenen özel sağlık sigortası primleri ve bireysel emeklilik katkı payları	(Brüt aylık asgari ücretin x %30=) (33.030,00 * %30)	9.909,00

Bilgilerinize sunarız.

Ş.A. Yeminli Mali Müşavirlik A.Ş.

(*) İşbu belge içeriği sadece bilgilendirme amaçlı olup, buradaki açıklamalar dayanak gösterilerek yapılacak işlemler sonucunda doğacak zararlardan şirketimiz sorumlu değildir.